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Jaagpaden  –  Wielertoeristen met volgwagen

In Vlaanderen maken heel wat wielertoeristen ge-
bruik van de jaagpaden langs kanalen en waterlo-
p e n . Om veiligheidsredenen doen grotere groepen
wielertoeristen daarbij dikwijls een beroep op een
volgwagen.

Om met een volgwagen op de jaagpaden te mogen,
moet men thans een vergunning aanvragen bij de
Vlaamse Gemeenschap. In het verleden waren
volgwagens op jaagpaden toegelaten. Net nu er
kortelings een aantal vrij ernstige ongevallen met
fietsers te betreuren vielen, worden deze wielertoe-
risten met een weigeringsbeslissing geconfron-
t e e r d . Nochtans zijn deze jaagpaden langs de
Vlaamse waterwegen zeer veilig voor fietsers en
dus ook voor georganiseerde groepen van wieler-
toeristen begeleid door een volgwagen.

Wat is de motivering van de minister vice-p r e s i d e n t
voor het weigeren van een vergunning voor een
volgwagen langs de jaagpaden in het district Leie
(Leie tussen Wervik en Deinze, langs het Kanaal
R o e s e l a r e-Leie en het Afleidingskanaal van de
Leie tussen Deinze en Damme tot de kruising met
het Kanaal Brugge-Sluis en langs het Kanaal
G e n t-Oostende van Merendree over Aalter tot
Oostkamp) ?

Antwoord

De jaagpaden en dienstwegen langs de waterwegen
van het Vlaamse gewest zijn in principe enkel toe-
gankelijk voor fietsers en voetgangers.Au t o v e r k e e r
is op deze jaagpaden en dienstwegen formeel ver-
b o d e n . Hierbij wordt wel een uitzondering ge-
maakt voor de dienstvoertuigen van de beheerder
van de waterweg. Voor andere voertuigen moet tel-
kens een vergunning of toelating worden aange-
vraagd bij de waterwegbeheerder. Deze onder-
zoekt de aanvragen geval per geval en verleent,
naargelang de plaatselijke omstandigheden, al dan
niet een vergunning.

Vermits de jaagpaden of trekwegen zeer veel wor-
den gebruikt voor alle mogelijke vormen van re-
c r e a t i e, zoals wandelen, l o p e n ,f i e t s e n , v i s s e n ,e n z o-
v o o r t , is het om veiligheidsredenen noodzakelijk
het autoverkeer hier zoveel mogelijk te vermijden.
Daarenboven hebben deze wegen meestal slechts
een zeer beperkte breedte, 2 tot 3 m e t e r, zodat het
onmogelijk is twee voertuigen te laten kruisen.

Het is in principe het districtshoofd van de water-
wegbeheerder dat op basis van de plaatselijke toe-
stand zal beslissen of een vergunning voor het rij-
den met de auto op het jaagpad al dan niet kan
worden afgeleverd.

Wat in concreto het district van de Leie betreft,
kan ik de Vlaamse volksvertegenwoordiger melden
dat begin 2001 een vergadering werd belegd waar-
o p, naast een zestiental gemeentebesturen, ook de
provincies Oost- en We s t - V l a a n d e r e n , de V l a a m s e
L a n d m a a t s c h a p p i j , de administratie Milieu-, N a-
t u u r- , Land- en Waterbeheer en de Provinciale Vi s-
serijcommissie aanwezig waren. De bedoeling was
om van gedachten te wisselen over het verkeer en
de signalisatie op de jaagpaden binnen het district
van de Leie. Alle deelnemers waren het eens om
het autoverkeer op deze jaagpaden zoveel moge-
lijk te vermijden, zodat alle andere vormen van
zachte recreatie optimaal konden blijven plaatsvin-
d e n . De jaagpaden in het betrokken district heb-
ben daarenboven slechts een breedte van 2 tot 3
m e t e r, zodat het kruisen van twee voertuigen daar
niet mogelijk is.

Indien het jaagpad, de trekweg of de dienstweg on-
voldoende breed is om twee wagens te laten krui-
sen en de veiligheid van de andere recreanten on-
voldoende kan worden gewaarborgd, wordt er
door het betrokken districthoofd van de waterweg-
beheerder geen vergunning meer afgeleverd voor
de volgwagen van wielertoeristen.


